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PROTOKÓŁ Nr 29/19 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 24 maja 2019 r. 

godz. 12.30 

 

Obecni na posiedzeniu KGKiM –3 członków Komisji: 

1. Grzyb Andrzej 

2. Jarosz Janusz 

3. Sobiechowski Wiesław 

 

Nieobecni na posiedzeniu KGKiM –1 członek Komisji: 

1. Komorowska Regina  

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

3. Analiza odpowiedzi Burmistrza Miasta na wnioski komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pożyczek 

wspólnotom mieszkaniowym na sfinansowanie kosztów remontów części wspólnych 

nieruchomości, zlokalizowanych na terenie miasta Kamienna Góra – 47.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 48.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji zadań 

inwestycyjnych – 49.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku – 50.2019 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta kamienna Góra – 51.2019 

9. Zapoznanie się z informacją  dotyczącą wniosków BRM.46,47,48,49.2019 

10. Zapoznanie się z monitem mieszkańca miasta BRM.0012.2.4.2019 

11. Zapoznanie się z artykułem na temat masztów telefonii komórkowej 

12. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów na czerwiec 2019 r.  

 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmiany porządku obrad.  

 

Ad.3.Analiza odpowiedzi Burmistrza Miasta na wnioski złożone przez KGKiM  

 

 Komisja przeprowadziła szczegółową analizę odpowiedzi Burmistrza Miasta  

  oraz poszczególnych wydziałów i jednostek organizacyjnych na wnioski KGKiM 

złożone do rozpatrzenia w okresie 03 kwietnia 2019 r. – 20 marca 2019 r. oraz, tj.: 
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1) BRM.0003.34.2019 

 

Komisja GKiM ponowiła wniosek w dniu 10 kwietnia 2019 r.  

 

2) BRM 0003.35.2019 

 

Ad. 2 –  Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski poinformował członków 

komisji, iż wniosek jest w trakcie realizacji ( pasy zostały wymalowane, nie postawiono 

jeszcze znaku) 

 

3) BRM.0003.39.2019 

 

Komisja GKiM zapoznała się z odpowiedzią na wniosek, dnia 15.05 2019 r. złożyła 

wniosek uzupełniający. Termin odpowiedzi został przedłużony do 31 maja 2019 r.  

 

4) BRM.0003.41.2019 

 

Ad. 3 – Komisja uważa, że w ramach obowiązkowego rocznego przeglądu kominów 

przez uprawnionego Mistrza Kominiarstwa  powinny być sprawdzone wszystkie kanały 

komina w tym prawidłowość podłączy. Komisja pozytywnie ocenia podjęte działania 

Prezesa Spółki Mieszkaniowej jednak wniosek nie został w pełni zrealizowany.  

 

5) BRM.003.42.2019 

 

  Komisja czeka na przesłanie odpowiedzi na wniosek.  

 

6) BRM.0003.43.2019  

 

Komisja GKiM zapoznała się z odpowiedzią na interpelacje, dnia 08.05 2019 r. złożyła 

wniosek o uzupełnienie informacji.  

 

 

7) BRM.0003.46.2019 

 

Termin złożenia odpowiedzi został przedłużony do 31 maja 2019 r.  

 

8) BRM.0003.47.2019 

 

Termin złożenia odpowiedzi został przedłużony do 31 maja 2019 r.  

 

    9) BRM.0003.48.2019 

 

Termin złożenia odpowiedzi został przedłużony do 31 maja 2019 r.  

 

10) BRM.0003.49.2019 

 

Termin złożenia odpowiedzi został przedłużony do 31 maja 2019 r.  
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Ad.4.  - 47.2019 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski przedstawił i szczegółowo omówił 

ww. projekt uchwały /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Komisja zwróciła się z wnioskiem o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji 

zaplanowanej na 29 maja 2019 r. ponieważ został on zbyt późno przedstawiony  

do zaopiniowania. Ponadto Komisja nie mogła zasięgnąć opinii merytorycznego 

wydziału, ani wnieść swoich uwag.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek- jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 2  do protokołu.  

 

Ad.5. - 48.2019 
 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski przedstawił i szczegółowo omówił 

projekt ww. uchwały /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.6. -  49.2019 
 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski przedstawił i szczegółowo omówił 

ww. projekt uchwały / zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, jednak uważa, że jest ona zbędna ponieważ 

jest to kontynuacja wcześniejszych uchwał.  

 

Ad.7. - 50.2019 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski przedstawił i szczegółowo omówił  

ww. projekt uchwały /zał. Nr 5 do protokołu/. 
 

Komisja wyraziła pogląd, iż bezcelowym jest podejmowanie nowej uchwały dotyczącej 

zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

lub robót budowlanych przy zabytku, ponieważ aktualnie obowiązuje uchwała  

w sprawie udzielania dotacji na ochronę zabytków w tym Kościołów. Członkowie 

KGKiM uważają, że na tych samych zasadach wspólnoty mogłyby starać się o dotację. 

Ponadto warto byłoby się zastanowić na rozszerzeniem obowiązującej uchwały niż nad 

nową.  
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Komisja zwróciła się z wnioskiem o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji 

zaplanowanej na 29 maja 2019 r. ponieważ został on zbyt późno przedstawiony  

do zaopiniowania. Ponadto Komisja nie mogła zasięgnąć opinii merytorycznego 

wydziału, ani wnieść swoich uwag.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek- jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 6  do protokołu.  
 

Ad.8. - 51.2019 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski przedstawił i szczegółowo omówił 

projekt ww. uchwały /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.9. BRM.46,47,48,49.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją Z-cy Burmistrza Miasta  

/zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad.10. BRM.0012.2.4.2019 

Komisja zapoznał się z ww. pismem /zał. Nr 9 do protokołu/.   

 

Komisja GKiM wyraziła pogląd, iż przedłużanie tak prostej sprawy jest skandaliczne  

i lekceważące w stosunku do mieszkańca ponadto winna być załatwiona w terminie 

zgodnym z Kodeksem postepowania administracyjnego , czyli 30 dni.   

 

Ad.11. Zapoznanie się z artykułem na temat masztów telefonii komórkowej 

 

Komisja zapoznała się z artykułem /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad.12. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów na czerwiec 2019 r.  

Komisja zapoznała się z harmonogramem dyżurów na czerwiec 2019 r.  

/zał. Nr 11 do protokołu/.  
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Ad.13. Sprawy różne 

 

W sierpniu 2018 r. toczyło się postępowanie w sprawie kontroli stanu technicznego 

budynku przy ul. Spacerowej 14 w Kamiennej Górze. Komisja zauważyła,  

że od terminu przeprowadzonej kontroli Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

prawdopodobnie nie wydał decyzji w sprawie remontu. W planie remontów nie widnieje 

decyzja dotycząca ww. budynku. Komisja uważa, że wątpliwym jest brak stanowiska 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie. Komisja wnioskuje o informację  

czy decyzja została wydana, jeśli tak prosi o jej udostepnienie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 12 do protokołu.  

 

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołował: Malwina Marmuszewska 

        Przewodniczący KGKiM 

 

 /-/ Wiesław Sobiechowski 

 

 

 


